
  

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 04.09.2023 

Prítomní poslanci: 

Štefan Bartko 

Ing. Zuzana Deáková 

Ladislav Gondoľ 

Zuzana Karajošová 

Ing. Martina Olexová 

Mgr. Katarína Rečová 

Martin Seman 

Julián Ruščák 

Peter Oravec 

Ospravedlnený: 

Ing. Ladislav Nyulászi — hlavný kontrolór obce 

PROGRAM: 

Otvorenie zasadnutia 

Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

Schválenie programu zasadnutia 

Kontrola plnenia uznesení 

Zámer prenajať nehnuteľnosť obce Trstené pri Hornáde 

Rozpočtové opatrenia obce a základnej školy č. 1/2023 

Žiadosti, podnety a informácie 

So
 

s.
 

91
 
01
 

43
 

0 
NO

 

Záver



1/ 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Mgr. Matej Kočiš 0 18.00 hod. 

Pozvánky spolu s materiálmi boli poslancom odoslané. 

2/ 

Za zapisovateľa obecného zastupiteľstva bol určený starosta Mgr. Kočiš a za overovateľov p. 

Ing. Olexová a p. Oravec. 

3/ 

e poslankyňa Ing. Olexová navrhla doplniť program a to o tieto body: pod bod 6 bod 7. 

Doplnenie rokovacieho poriadku, bod 8. Doplnenie členov komisie pre šport, kultúru 

a mládež, bod 9. Určenie dátumu ďalšieho zastupiteľstva, Žiadosti, podnety, 

informácie presunúť na bod 10, bod 11 Interpelácia poslancov, Diskusia a Záver bod 12 

a 13. 

Návrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva konaného dňa 04.09.2023 s predloženými návrhmi na doplnenie programu. 

Hlasovanie za uznesenie: 

Za: Štefan Bartko, Ing. Zuzana Deáková, Ladislav Gondoľ, Zuzana Karajošová, 

Ing. Martina Olexová, Mgr. Katarína Rečová, Martin Seman, Julián Ruščák, 

Peter Oravec 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Prijaté uznesenie č. 115/2023 

a/ 

e starosta obce Mgr. Kočiš urobil kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutia OZ 04. 07. 

2023, na ktorom boli prijaté uznesenia č. 94 — 114. 

e Uznesenie č. 108/2023 ohľadom vypracovania znaleckého posudku obecného 

pozemku sa presúva na ďalšie zasadnutie OZ. 

© Dp. poslankyňa Ing. Olexová sa informovala—o plnení uznesení z predchádzajúcich 

zasadnutí. 

Návrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu plnenia 

uznesení z posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 04.07.2023. 

Hlasovanie za uznesenie: 

Lao m



Za: 

Proti: 

Zdržal sa: 

Neprítomní: 

Štefan Bartko, Ing. Zuzana Deáková, Ladislav Gondoľ, Zuzana Karajošová, 

Ing. Martina Olexová, Mgr. Katarína Rečová, Martin Seman, Julián Ruščák, 

Peter Oravec 

0 

0 

0 

Prijaté uznesenie č. 116/2023 

5/ 
Návrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupiteľstvo obce Trstené pri Hornáde schvaľuje 

prenechania majetku obce Trstené pri Hornáde do nájmu — nižšie uvedené byty nachádzajúce 

sa vkatastrálnom území Trstené pri Hornáde vbytovom dome so súpisným číslom 525 

postavenom na pozemku parcela KN-C č. 570/5 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 212 m? 

na dobu určitú 36 mesiacov za nájomné uvedené nižšie z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

podľa ust. $ 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, a to konkrétne, že nájomcovia splnili podmienky pre pridelenie sociálneho bytu 

podľa Všeobecne záväzného nariadenia obce Trstené pri Hornáde č. 1/2022, ktorým sa 

ustanovujú podrobnosti poskytovania sociálneho bývania v byte: 
  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

            

Byt | Nájomca (meno, priezvisko, dátum narodenia, trvalý pobyt) | Nájomné 

č. 

1 Lenka Bednáriková, 08. 06. 1982, Osloboditeľov 70/74, 214,30 € 

Trstené pri Hornáde 

2 Jozef Štvarták, 19. 11. 1972, Mlynská 4, Trstené pri Hornáde 199,30 € 

3 [Alexandra Čorbová, 30. 04. 2000, Osloboditeľov 49/47, 172€ 
Trstené pri Hornáde 

4 Samuel Béreš, 23. 03. 2002, Osloboditeľov 114, Trstené pri 93,60 € 

Hornáde 

5 Františka Szabová, 19. 09. 1988, Hornádska 13, Trstené pri 164,30 € 

Hornáde 

6 Helena Deáková, 19. 07. 1982 Hlboká 3, Trstené pri Hornáde 136€ 

7 Jakub Mackanič, 30. 12. 1997, Osloboditeľov 55, Trstené pri 93,60 € 

Hornáde 

8 Martin Roskó, 09. 02. 1982, Hlboká 18, Trstené pri Hornáde 174,30 € 

9 Branislav Hanzeľ, 12. 07. 1985, Osloboditeľov 106/103, 136 € 

Trstené pri Hornáde 

10 | Juraj Kaduk, 03. 02. 1987, Osloboditeľov 96, Trstené pri 88,00 € 

Hornáde 

11 | Michal Juhás, 19. 10. 1986, Hornádska 18, Trstené pri 214,30 € 

Hornáde 

3 

— 

Údavadaa



Hlasovanie za uznesenie: 

Za: Štefan Bartko, Ing. Zuzana Deáková, Ladislav Gondoľ, Zuzana Karajošová, 

Ing. Martina Olexová, Mgr. Katarína Rečová, Martin Seman, Julián Ruščák, 

Peter Oravec 

Proti: 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní: 0 

Prijaté uznesenie č. 117/2023 

© starosta obce Mgr. Kočiš informoval o zámere prenajať nehnuteľnosť - futbalové 

ihrisko a šatne pre FK Kechnec vo výške 1 eur mesačne do 30.06.2024, budú platiť 

vodu, plyn, energiu a žumpu. P. poslanec Seman sa informoval či budú mať umožnené 

deti vstup na ihrisko. P. poslanec Gondoľ sa informoval či budú i kosiť. P. starosta Mgr. 

Kočiš podotkol, že sa dá pripraviť zmluva, kde bude všetko zahrnuté. 

Návrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zámer prenechania majetku 

obce Trstené pri Hornáde ato nehnuteľnosti nachádzajúce sa v katastrálnom území Trstené 

pri Hornáde zapísané na liste vlastníctva č. 661 ako pozemok — parcela KN-C č. 400/5 — ostatná 

plocha o výmere 12 996 m?a obecné nebytové priestory — šatne postavené na parcele KN-C 

č. 400/8 — zastavaná plocha a nádvorie a rozlohe 274 m ? na dobu určitú do 30.06.2004 pre 

žiadateľa futbalový klub Kechnec, 044 58 Kechnec 19 — za nájomné vcelkovej výške 1 

EUR/mesačne z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa ust. 8 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 

138/1991 Zb. majetku obcí vznení neskorších predpisov, ato konkrétne, že nájomca 

zabezpečí využitie futbalového areálu. 

Hlasovanie za uznesenie: 

Za: Štefan Bartko, Ing. Zuzana Deáková, Ladislav Gondoľ, Zuzana Karajošová, 

Ing. Martina Olexová, Mgr. Katarína Rečová, Martin Seman, Julián Ruščák, 

Peter Oravec 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Prijaté uznesenie č. 118/2023 

e prenechanie majetku do nájmu KC Kechnec sa presúva na ďalšie zastupiteľstvo 

vzhľadom, že je potrebné pripraviť zmluvu so všetkými potrebnými náležitosťami, 

ktoré tam musia byť zahrnuté. 

dar



6/ 

poslankyňa Ing. Deáková upozornila, že uzneseniami sa rozdelili finančné prostriedky 

združeniam podľa žiadosti a že finančné prostriedky je potrebné vložiť do výdavkov 

rozpočtu obce, 

poslankyňa Ing. Olexová informovala, že vbežných výdavkoch nie sú zahrnuté, už 

schválené výdavky pre záujmové združenia, 

ekonómka obce p. Semanová informovala, že návrh rozpočtu bol zo dňa 20. 6. 2023 

a uznesenia boli podpísané dňa 4. 7. 2023, takže musia byť zahrnuté do rozpočtového 

opatrenia, v návrhu rozpočtu vznikol prebytok a následne sa prideľovalo podľa zmlúv, 

poslankyňa Ing. Olexová uviedla, že do bežných výdavkov pod položkou „Kultúrny 

dom“ — kód zdroja 41 sa dopíňa kód zdroja 41 položka 64 20 01, sú to bežné výdavky, 

ktoré nie sú zahrnuté v rozpočtovom opatrení, 

p. ekonómka Semanová podotkla, že do 30. 9. 2023 potrebuje urobiť účtovnú závierku, 

poslankyňa Ing. Olexová navrhla aby sa v rozpočtovom opatrení dorovnali sumy, ktoré 

združenia žiadali, nakoľko im boli krátené, 

p. poslankyňa Ing. Olexová navrhuje, aby všetky finančné prostriedky, ktoré budú obci 

vyplatené v rámci výzvy „Kompenzácia nákladov v súvislosti s migračnou krízou — 

agresia na Ukrajine“ sa rozdelili farnosti a p. Šelepskému, keďže sú to finančné 

prostriedky na refundáciu nákladov, 

p. Semanová podotkla, že farnosť sa starala o 80 Ukrajincov, 

starosta Mgr. Kočiš podotkol, že finančné prostriedky prídu obci a je potrebné počkať, 

keďže budú veľké výdavky, 

poslankyňa Olexová podotkla, že keby určitá komunita občanov nepodnikla nejaké 

kroky nič by obec nedostala, 

poslankyňa Mgr. Rečová sa opýtala, prečo nedostali materiály od finančnej komisie, 

nakoľko nemôže hlasovať za niečo, keď nemá ktomu podklady aje to potrebné 

preložiť na ďalšie zastupiteľstvo. 

Návrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupiteľstvo odročuje bod Rozpočtové opatrenia obce 

a základnej školy č. 1/2023 na najbližšie zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie za uznesenie: 

Za: Štefan Bartko, Ing. Zuzana Deáková, Ladislav Gondoľ, Zuzana Karajošová, 

Ing. Martina Olexová, Mgr. Katarína Rečová, Martin Seman, Julián Ruščák, 

Peter Oravec 

Proti: 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní: 0 

Prijaté uznesenie č. 119/2023 

 



7/ 

e poslankyňa Ing. Olexová navrhla doplniť Rokovací poriadok, zriadenie návrhovej 

komisie. 

Návrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vymeniť a doplniť Rokovacom 

poriadku v paragrafe 7 odstavec 6 a tov znení : „V úvode rokovania obecného zastupiteľstva 

starosta oznámi počet prítomných poslancov a predloží na schválenie program rokovania, 

návrh na voľbu návrhovej komisie a určí zapisovateľa a overovateľa zápisnice. Návrhová 

komisia sa volí pre dané zasadnutie z poslancov obecného zastupiteľstva verejne a má dvoch 

členov. Návrhová komisia predkladá návrhy uznesení obecného zastupiteľstva tak ako 

vyplynulo z rokovania obecného zastupiteľstva.“ 

Hlasovanie za uznesenie: 

Za: Štefan Bartko, Ing. Zuzana Deáková, Ladislav Gondoľ, Zuzana Karajošová, 

Ing. Martina Olexová, Mgr. Katarína Rečová, Martin Seman, Julián Ruščák, 

Proti: 0 

Zdržal sa: Peter Oravec 

Neprítomní: 0 

Prijaté uznesenie č. 120/2023 

e poslankyňa Mgr. Rečová navrhla, aby zápisnica z OZ bola stručná vbodoch, má mať 

administratívnu kultúru, 

e poslankyňa Ing. Olexová navrhla, aby zvuková nahrávka z OZ bola zverejnená. 

Návrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupiteľstvo ukladá obecnému úradu zverejňovať 

zvukové nahrávky zastupiteľstiev na web stránke obce www.trsteneprihornade.sk. 

Hlasovanie za uznesenie: 

Za: Štefan Bartko, Ing. Zuzana Deáková, Ladislav Gondoľ, Zuzana Karajošová, 

Ing. Martina Olexová, Mgr. Katarína Rečová, Martin Seman, Julián Ruščák, 

Peter Oravec 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Prijaté uznesenie č. 121/2023 

8/ 

e poslanec Gondoľ navrhol doplniť členov do Komisie pre kultúru, športu a mládeže p. 

Pavla Cebáka a p. Miloša Semana.



Návrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupiteľstvo doplňuje nových členov p. Pavla Cebáka 

a p. Miloša Semana do Komisie pre kultúru, šport a mládež. 

Hlasovanie za uznesenie: 

Za: Štefan Bartko, Ing. Zuzana Deáková, Ladislav Gondoľ, Zuzana Karajošová, 

Ing. Martina Olexová, Mgr. Katarína Rečová, Martin Seman, Julián Ruščák, 

Peter Oravec 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Prijaté uznesenie č. 122/2023 

9/ 

Návrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupiteľstvo určuje termín najbližšieho zastupiteľstva 

na deň 19.09.2023. 

Hlasovanie za uznesenie: 

Za: Štefan Bartko, Ing. Zuzana Deáková, Ladislav Gondoľ, Zuzana Karajošová, 

Ing. Martina Olexová, Mgr. Katarína Rečová, Martin Seman, Julián Ruščák, 

Peter Oravec 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 0 

Prijaté uznesenie č. 123/2023 

10/ 

Informácie ohľadom vodovodu 

e starosta Mgr. Kočiš informoval, že príde projektant, ktorý bude realizovať projektovú 

dokumentáciu na rekonštrukciu vodovodu. 

e informácia o zásobovaní pitnou vodou vobci — od stredy už nepríde cisterna, na 

zásobovanie pitnou vodou pre obec sa bude používať kohútik na pitnú vodu pred 

obecným úradom, prišlo povolenie od hygieny, bude k dispozícii 24 hodín denne. 

e poslankyňa Ing. Olexová navrhla, aby sa riešila aj tvrdosť vody a zistiť aká by bola 

navýšená cena. 

e poslankyňa Mgr. Rečová navrhla umožniť videohovor sp. Telekom, resp. dať si 

pracovné stretnutie. 

  

Ž 

lan



Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce Rímskokatolícka farnosť 

e poslankyňa Mgr. Rečová sa informovala prečo sú v žiadosti uvedené iba náklady za rok 

2022 a taktiež príspevky z roku 2022, keďže už je september, žiadosť bola podaná 2. 8. 

2023, do konca júla je potrebné doplniť náklady i výdavky v žiadosti chýba i suma, 

o ktorú žiadajú, 

e poslankyňa Mgr. Rečová podotkla, že problematika vody sa týka všetkých i Ukrajincov 

a je potrebné aby sa počkalo s dotáciou a riešil sa vodovod, 

e poslankyňa Ing. Olexová sa informovala na termín vyriešenia vodovodu, starosta Mgr. 

Kočiš podotkol, že pravdepodobne do konca roka 2023, 

e poslanec Ruščák uviedol, že je potrebné, aby prišli kompetentní ohľadom tejto žiadosti 

a doplnili sa informácie a objasnili situáciu. 

Žiadosť rodičov OZ pri Základnej škole 

e starosta Mgr. Kočiš informoval, že bol doručený mail, kde sa U.S.Steel Košice 

informoval v akom štádiu je realizácia projektu na základe prijatého uznesenia č. 

49/2023. 

e poslanec Oravec dodal, že lepší by bol pozemok - parcela č. 784/3, C-parcela, keďže je 

blízko pri ceste, pri vchode a je to nevyužité. 

© poslankyňa Mgr. Rečová dodala, že by nebolo potrebné robiť geometrický plán. 

© poslankyňa lng. Olexová dodala, že o umiestnení ma rozhodnúť škola. 

Žiadosť o vyjadrenie nefinančnej podpory 

e p. starosta Mgr. Kočiš informoval, že ide o cezhraničný projekt, kde by vrámci 

programu Interreg riešil projekt — „Likvidácia odpadu a udržiavanie čistoty našich riek 

aich okolia“, kde by bola v blízkosti rieky umiestnená zberná nádoba, ktorú by obec 

musela vyprázdňovať po dobu viazanosti 5 rokov. 

Návrh na prijatie uznesenia: Obecné zastupiteľstvo vydáva nesúhlasné stanovisko o zapojení 

sa do projektu spoločnosti FIXGEN s.r.o. vrámci programu Interreg: „Likvidácia odpadu 

a udržiavanie čistoty našich riek a ich okolia“. 

Hlasovanie za uznesenie: 

Za: Štefan Bartko, Ing. Zuzana Deáková, Ladislav Gondoľ, Zuzana Karajošová, 

Ing. Martina Olexová, Mgr. Katarína Rečová, Martin Seman, Julián Ruščák, 

Peter Oravec 

Proti: 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní: 0 

Prijaté uznesenie č. 124/2023 

ua — 

Úč 
x



Zásady hospodárenia a nadkladaním s majetkom obce Trstené pri Hornáde 

e starosta Mgr. Kočiš informoval, že poslankyňa Ing. Olexová poslala návrh na zásady, 

avšak obec nestihla vyvesiť VZN-ko, 

e bezpripomienok poslancov, 

e návrh sa upraví na VZN a vyvesí na úradnú tabuľu. 

Starosta Mgr. Kočiš informoval ohľadom aktuálnych projektov obce: 

Projekt Stará budova Základná škola 

e čaká sa na podpísanie dodatku č. 2 s Envirofondom, na základe ktorého sa budú môcť 
vyplatiť faktúry spoločnosti, ktorý projekt realizovala 

Projekt Splav Hornádu 

e vysúťažený dodávateľ na verejné osvetlenie a kamery a čaká sa na podpis zmluvy, 

e vysúťažený dodávateľ na vstupné mólo, robilo sa spoločné obstarávanie, čaká sa na 

podpis zmluvy. 

Projekt Ukrajinci 

e je podaná žiadosť o platbu a poslaná monitorovacia správa, do dvoch týždňov by mali 
prísť finančné prostriedky na účet obce. 

Projekt KSK 

e schválený projekt na inštaláciu betónového stola na stolný tenis, 2 ks betónových 

lavičiek a nákup rakiet aloptičiek vsume 2735 EUR, umiestnený bude vedľa 

cyklodpočívadla na futbalovom ihrisku. 

Projekt Program obnovy dediny 

e schválený projekt na výsadbu kvetov pri fontáne pri kostole v sume 950 EUR. 
Envirofond — príspevok za vytriedenie odpadu 

e finančné prostriedky v sume 1 200 EUR dostala obec za % vytriedenia komunálneho 
odpadu, má to stúpajúcu tendenciu, nakoľko v roku 2022 nám bola vyplatená suma 

okolo 1000 € 

Projekt kompostéry - Envirofond 

e čakása navyhodnotenie výzvy. 

11/ 

e poslankyňa Ing. Olexová sa informovala ohľadom zásad a pripomienok Územného 

plánu v akom stave to je, starosta na to reagoval, že aktuálne nemá čas to riešiť kvôli 

zaneprázdnenosti, 

e© poslankyňa Ing. Olexová sa informovala ohľadom Plánu hospodárskeho a sociálneho 

rozvoja či sa už pracuje na novom — zatiaľ sa nepracuje na novom 

VZ Lea



e© poslankyňa Mgr. Rečová sa informovala o návrhu VZN na parkovanie, kde by bolo 

potrebné doplniť miesta, kde by mohli parkovať autobusy. 

e poslankyňa Ing. Olexová sa informovala o facebooku, nakoľko má rozhodnutie 

v ktorom je uvedené, že facebook Trstené pri Hornáde je oficiálna stránka obce. 

Opakovanie sa pýta prečo sú tam blokovaní občania. P. starosta Mgr. Kočiš podotkol, 

že obec Trstené pri Hornáde nemá oficiálnu facebookovú stránku. 

e poslanec Bartko sa informoval, že sú dve motorové kosačky, ktoré nejdú. P. starosta 

informoval, že jedna kosačka, ktorá bola pokazená je už opravená a druhá je vškôlke 

už niekoľko rokov odstavená v garáži. 

© poslankyňa Ing. Olexová sa informovala ohľadom kosenia, že p. Dávid Szabó má 

urobenú dohodu s obcou a čaká ma pokyn na kosenie. 

e poslankyňa Ing. Olexová sa informovala ohľadom Stavebného úradu v Čani, p. starosta 

na to reagoval, že je len jedna pracovníčka na stavebnom úrade a patríme pod 

Spoločný stavebný úrad Čaňa. 

e poslanec Gondoľ sa informoval ohľadom komunálneho vozidla, že v decembri sa riešila 

jeho kúpa a odvtedy o tom už nebola zmienka. 

12/ 

e© poslankyňa Ing. Olexová pripomenula na sťažnosť od p. Maščáka, starosta obce 

informoval, že p. Maščák žiada opravu cesty na ulici Školskej. 

© poslanec Gondoľ sa informoval ohľadom rozhlasov v obci. 

e p.Sedláková Z. sa informovala či zápisnice, ktoré sú zverejnené na stránke sú všetky 

originály — p. starosta odpovedal, že nevie, či sú na stránke obce všetky originály 

e p.Lacko sainformoval ohľadom merania pozemkov v obci, poslankyňa Ing. Olexová na 

to odpovedala. 

© p.Sedláková Z. sa informovala ohľadom Gagarinovho domu. 

e p.Ľ.Vereb sa informoval ohľadom Ukrajincov o poskytnutí dotácie. 

e p.Š. Lukáč sa informoval ohľadom Školskej ulice. Starosta odpovedal, že budú sa robiť 

vysprávky. 

e p.M.Deáková sa informovala, že či obec má vedomosť koľko je v obci Rómov v lokalite 

Korea, starosta reagoval, že obec nemá vedomosť. 

13/ 

Starosta Mgr. Kočiš poďakoval prítomným za účasť a poprial pekný večer. 
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Overovatelia: 

Ing. Martina Olexová 

Peter Oravec 
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